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 Innkalling.

o Godkjent.

 Opprop.

o 42 til stede, fullmakter 5,  

 Møteleder, Arne Hvitsten.  Referent Sverre Corneliussen.

 Årsberetning.

Status bryggeanlegget

Den generelle helsetilstanden til bryggeanlegget fremstår som god. men Nordocks  Bytte av 
bommer (slitte fester) og pongtonger utføres ved behov.

Noe forsinket utlegg av brygger for sesongen grunnet kapasitet utfordringer hos NorDocs.

Rapporten fra inspeksjonen nå i vår inneholder i tillegg flere punkter med tilstandsgrad 2, som 
vi bør å gjøre noe med før det svikter helt. Det gjelder  5 – 6 bommer med alvorlig slitte fester, 
samt bytte av noen pongtonger, i tillegg til gummikoblinger, en wire og nedslitte sliteklosser.

Kontingent forblir uforandret denne sesongen..   

Gammel kompressor er fjernet, men kasse trenger en oppgradering.

Vann og strøm på brygga

Styret har besluttet å midlertidig utsette arbeidet med vann og strøm på brygga, i hovedsak i 
påvente av hva en oppgradering av VA anlegget gir av mulighet for vann på brygga uten bruk 
av fordyrende mellomlagring og hva det medfører av tekniske og vedlikeholdsmessige 
utfordringer.

Kameraovervåkning av brygga

Kameraovervåkningen er nå i drift for sesongen, etter at deler av utstyret ble demontert sist 
høst for å unngå at det skulle ta skade av å stå ute gjennom vinteren.

Mulig å avlese badetemperatur på hytteeierforeningens nettside. 
http://revebaasen.no/index.html

 Regnskap.

o Gjennomgått. Ingen kommentarer.

http://revebaasen.no/index.html
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 Budsjett.

o Gjennomgått og godkjent.

 Valg. 

o Alle i styret tar gjenvalg.

Styret består da av Arne Hvidsten /styreformann, John Thomas Sørhaug. Morten 
Asplin og Sverre Corneliussen.

 Eventuelt.

o Løsning for håndtering av anleggskapital etterspurt. Styret beklager at dette ikke er 
prioritert og fremlegger forslag på neste årsmøte.
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